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Van: "Peter De Graeve [Focus Informatica]" <peter@focus-pc.com> 
Datum: 19 april 2017 15:06:19 GMT+02:00 
Aan: Meike Van Grembergen <Meike.VanGrembergen@eeklo.be> 
Kopie: Odette Van Hamme <odette.vanhamme@skynet.be> 
Onderwerp: Toe te voegen vraag GR 240417 - PDG  N-VA  

Beste, 
  
Graag de volgende vraag laten toevoegen op de agenda voor de GR van 24/04/17 e.k. 
  
“Sportcafetaria” 
  
Blijkbaar stopt de huidige uitbater met zijn activiteit in de sport-cafetaria terwijl de uitbating en 
concessie stilzwijgend doorlopen na de start van de verbouwingswerken. 
  
We merken op dat er bitter weinig klanten zijn en er blijkbaar geen kosteloze concessievergoeding 
mogelijk was. 
  
Wat zijn de repercussies omtrent de financiële gevolgen voor de diverse clubs, meer bepaald de 
sponsering en de medewerking bij evenementen.  
Ook duikt de grote vraag op hoe het verder zit met de toekomstige uitbating? 
  
Niemand gaat er nog durven investeren voor een jaar. Gaat Stad Eeklo, Farys of de concessiehouder 
dit tijdelijk overnemen want anders lijkt het volgens mij een onmogelijke opdracht? 
  
Peter De Graeve, gemeenteraadslid N-VA Eeklo 
  

Met vriendelijke groet, 

Peter De Graeve, zaakvo 
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